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Kære Per Ploug 

 

Tak for din e-mail af 17. juni 2013 om gebyrfinansieringen af dyrevelfærdskontrollen, 

som blev vedtaget med veterinærforlig II.  

 

Det ligger mig meget på sinde, at afgifter og byrder ikke belaster erhvervet unødigt.  

I dag er det derfor kun besætninger med mindst 10 dyr, der bliver opkrævet afgiften, og 

de mindste besætningsejere er således fritaget for betaling.   

 

Fødevareministeriet har derudover – i samarbejde med Landbrug & Fødevarer – taget 

initiativ til, at modellen for finansieringen af velfærdskontrollen justeres, således at der i 

højere grad vil blive taget højde for besætningsstørrelser ved opkrævningen af afgiften, 

og jeg har samtidig bedt Fødevarestyrelsen om at finde en model, der sikrer, at afgiften 

ikke vil komme til at belaste besætningsejere med flere dyrearter unødigt hårdt. 

Jeg vender tilbage, når der er fundet en løsning.  

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

Mette Gjerskov 
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